
Protokół nr 12/XII/15   BRM.0002.12.2015 

obrad XII sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku, która odbyła się 28 października 2015 roku 

w auli konferencyjnej Urzędu Gminy i Miasta w Czerwieńsku. 

Otwarcie obrad XII sesji. 

Obrady XII sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku o godz. 10
00

 otworzył Leszek Jędras – 

przewodniczący Rady, stwierdzając jednocześnie quorum, uprawniające Radę do 

podejmowania uchwał. 

W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych, na stan Rady 15 – zgodnie z listą obecności, 

stanowiąca załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Sekretarz posiedzenia – radny Henryk Góralczyk. 

Przewodniczący obrad poinformował, iż radni w zawiadomieniu o sesji otrzymali, wraz 

z pakietem uchwał, proponowany porządek obrad (załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 

W sprawie porządku obrad głos zabrał Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska, wnosząc 

o ujęcie w porządku obrad punktu o treści: „Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czerwieńsk wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2015-2023”.  

Przewodniczący powyższy wniosek poddał głosowaniu. Rada jednomyślnie wniosek przyjęła. 

Wynik głosowania: 15 „za”/15. 

Ustalono, że punkt ten będzie rozpatrywany, jako punkt 15. 

Innych zgłoszeń nie było. 

W związku z powyższym, po otwarciu sesji i przedstawieniu porządku obrad, co stanowiło 

punkt 1, porządek XII sesji obejmował: 

2. Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Obszaru Funkcjonalnego 

 Gmin Nadodrzańskich. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami 

 Gminy Czerwieńsk na lata 2015 – 2018”. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 

 2015. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek i zasad poboru podatku od 

 nieruchomości i opłaty targowej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

 transportowych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf i opłat za zbiorowe zaopatrzenie 

 w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków w Gminie Czerwieńsk. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzorów deklaracji i informacji podatkowych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Czerwieńsk 

 z organizacjami pozarządowymi na 2016 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa 

 Lubuskiego w sprawie wyznaczenia obszaru chronionego krajobrazu „Krośnieńska 

 Dolina Odry”. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Zielonogórskiego zadania 

 zarządzania drogami powiatowymi. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg, stanowiących własność Gminy 

 Czerwieńsk, do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu. 

15. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

 Gminy Czerwieńsk wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2015-

 2023. 
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16. Informacja dot. wyników analizy oświadczeń majątkowych radnych i wyznaczonych 

 pracowników samorządowych. 

17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

18. Komunikaty, wnioski, opinie. 

19. Ustalenie treści protokołu z XI sesji. 

20. Zakończenie obrad XII sesji. 

Powyższy porządek obrad poddano głosowaniu. 

Prowadzący posiedzenie stwierdził, iż Rada porządek obrad XII sesji - jednomyślnie (15 

głosami „za”) przyjęła do realizacji. 

Ad. 2 

Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Temat zreferował Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 

Przedłożona informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

1. Zintegrowane Inwestycje Terytorialne w ramach Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego 

Miasta Zielonej Góry. Odbyło się kilka spotkań związanych z przygotowaniem wniosku 

aplikacyjnego z Europejskiego Funduszu Społecznego. Gmina Czerwieńsk wskazała 

możliwość zatrudnienia (w ramach aktywizacji zawodowej) 24 osób, długotrwale 

przebywających na „bezrobotnym”. Wniosek przygotowywany jest przez lidera tj. Centrum 

Integracji Społecznej w Zielonej Górze. Prezydent Miasta Zielona Góra, jako instytucja 

zarządzająca musi złożyć wniosek do końca października br. w Urzędzie Marszałkowskim. 

Po uzyskaniu pozytywnej oceny wniosku, realizacja założeń wynikających z wniosku 

i studium wykonalności rozpocznie się od 1 marca 2016 roku. 

2. Działalność Gminy Czerwieńsk w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania Między Odrą 

a Bobrem. Trwają przygotowania do zwołania Walnego Zgromadzenia członków, na którym 

odbędą się wybory organów w/wym. Stowarzyszenia. 

3. Budownictwo komunalne. 

Rada przyjęła uchwałę dotyczącą wniesienia w formie aportu działki (pomiędzy torami) 

w Czerwieńsku pod budownictwo komunalne w ramach Regionalnego Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego. Zarząd RTBS nie przyjął tego wniosku, gdyż działka ta jest 

obciążona służebnością gruntową, przez którą przebiegają linie elektroenergetyczne. 

W związku z tym podjęto działania dot. wydzielenia innej działki o podobnej wielkości przy 

ul. Akacjowej. W tej chwili trwają prace geodezyjne związane z podziałem tej działki. 

Kolejnym krokiem będzie wystąpienie do Rady o wniesienie działki do RTBS. 

4. Przeprawa promowa na rzece Odrze w Pomorsku. 

W sierpniu br. gmina otrzymała porozumienie od Marszałka Województwa Lubuskiego 

w sprawie współfinansowania przygotowania projektu technicznego. Do połowy listopada br. 

Zarząd Dróg Wojewódzkich ma przygotować harmonogram postępowania dot. procesu 

opracowania dokumentacji technicznej związanej z wydłużeniem czasu pracy promu na rzece 

Odrze w Pomorsku. 

5. Raport oświatowy. 

Dokument, uwzględniający sugestie radnych, został poprawiony i złożony w biurze rady. 

6. Przystań rzeczna w Nietkowie. 

Zadanie jest kontynuowane. Przedłużono termin realizacji zadania do końca lipca 2016 r. 

Trwają rozmowy lidera z wykonawcą, który wygrał postępowanie przetargowe na temat 

określenia wartości robót dodatkowych. 

Dyskusja: 

Radna Ewa Wójtowicz zapytała burmistrza: czy, działka dla RTBS leży przy Wojskowej 

Spółdzielni Mieszkaniowej? 

Indagowany odpowiedział twierdząco. 
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Ad. 3 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna Ewa Wójtowicz poprosiła o informację na temat ewentualnych zmian w oświacie 

w przyszłym roku, gdyż komisje stałe Rady przygotowują plany pracy na 2016 r. 

Kolejna sprawa poruszona przez radną dotyczyła uporządkowania betonowych słupków przy 

ul. Ks. Zonia w Czerwieńsku. 

Radna Krystyna Motykiewicz odczytała w imieniu radnego Jerzego Jarowicza interpelację 

w sprawie obiektu sportowego przy ul. Sportowej 1 w Płotach. 

Powyższa interpelacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że powyższe pismo nie nosi znamion interpelacji, ani 

zapytania i zasugerował, aby przy konstruowaniu interpelacji przestrzegać zapisów § 40 

statutu Gminy Czerwieńsk. 

Radny Wojciech Zawada zabrał głos w sprawie bezpieczeństwa, a więc: 

- braku miejsc parkingowych w obrębie Rynku w Czerwieńsku, 

- zdiagnozowania stanu drzew rosnących w Rynku,. 

- wykonania oświetlenia na ul. Działkowej w Czerwieńsku. 

Ponadto radny poprosił o przedstawienie kalkulacji kosztów związanych z naprawą drogi 

gminnej przy ul. Składowej 5a w Czerwieńsku. 

Wystąpienie radnego stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Obszaru Funkcjonalnego Gmin 

Nadodrzańskich. 

Przewodniczący podkreślił, że projekt uchwały wg druku: BRM.0006.59.2015 

z 15 października 2015 r. był przedmiotem prac dwóch komisji stałych Rady i uzyskał ich 

pełną akceptację. 

Temat w formie prezentacji omówił P. Wojciech Perczak – autor Strategii – przedstawiciel 

AGN Consulting. 

O godz. 11
10

 przewodniczący ogłosił przerwę. Obrady wznowiono o godz. 11
20

. 

Dyskusja: 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska do powyższej 

Strategii przedłożył Krzysztof Smorąg – przewodniczący komisji. Komisja o projekcie 

uchwały wydała opinię pozytywną (jednomyślnie – 9 głosów „za”). 

Przewodniczący Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego  P. Ryszard Napierała - 

zwrócił uwagę, że w przedłożonym materiale zmarginalizowano udział organizacji 

pozarządowych. 

W przestrzeni czasu wolnego, rekreacja, sport ujęto tylko kluby sportowe, które de facto 

realizują w 90% sport kwalifikowalny. Brakuje w materiale największej atrakcji turystycznej 

w gminie, a jest nią Stowarzyszenie Motorowodne Odra Czerwieńsk. 

Uchybieniem jest też brak udziału organizacji pozarządowych w rozwiązywaniu problemów 

społecznych. 

Innych zapytań do projektu uchwały nie było. 

Przewodniczący stwierdzając wyczerpanie dyskusji, projekt uchwały poddał głosowaniu. 

Rada jednomyślnie (15 głosami „za”) przyjęła  uchwałę nr XII/65/15 w sprawie przyjęcia 

Strategii Rozwoju Obszaru Funkcjonalnego Gmin Nadodrzańskich. 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy 

Czerwieńsk na lata 2015 – 2018”. 

Przewodniczący podkreślił, że projekt uchwały wg druku: BRM.0006.58.2015 

z 15 października 2015 r. był przedmiotem prac dwóch komisji stałych Rady i uzyskał ich 

pełną akceptację. 

Dyskusji nie było. 
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Przewodniczący Rady stwierdzając brak dyskusji projekt uchwały poddał głosowaniu. 

Rada Miejska, w obecności 15 radnych – 15 głosami „za” uchwałę przyjęła. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada – jednomyślnie przyjęła uchwałę nr XII/66/15 w sprawie 

przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Czerwieńsk na lata 2015 – 

2018”. 

Prowadzący obrady o godz. 12
20

 ogłosił przerwę. Obrady wznowiono o godz. 12
30

. 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2015. 

Projekt uchwały, wg druku: BRM.0006.57.2015 z dnia 28.10.2015 r. (II wersja) przedstawiła 

Urszula Napierała – Skarbnik Gminy. Komisje opiniowały pierwszą wersję projektu. 

Dyskusja: 

Radna Magdalena Salejko zapytała o koszt wykonania Strategii Rozwoju Obszaru 

Funkcjonalnego Gmin Nadodrzańskich. 

Odpowiedzi udzielił Piotr Iwanus - Burmistrz Czerwieńska. 

Z Norweskiego Mechanizmu Finansowego gmina otrzymała dofinansowanie na cztery 

działania, a więc na opracowanie: 

- zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego, 

- Strategię Rozwoju Obszaru Funkcjonalnego, 

- ewidencji zabytków w obszarze funkcjonalnym, 

- uporządkowanie gospodarki ściekowej dla Gminy Dąbie. 

Środki finansowe, które pozyskała gmina w ramach Norweskiego Mechanizmu Finansowego, 

Europejskiego Obszaru Gospodarczego stanowią 85% kwoty dofinansowania, a 15% jest to 

wkład własny gminy. Na te 15% składają się trzy gminy: Dąbie Czerwieńsk i Sulechów. 

Przewodniczący stwierdzając wyczerpanie dyskusji, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska, w obecności 15 radnych – 15 głosami „za” uchwałę przyjęła. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada – jednomyślnie przyjęła uchwałę nr XII/67/15 w sprawie 

zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2015. 

Szczegółowe wyliczenie kosztów będzie przedstawione na posiedzeniach komisji stałych 

Rady. 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek i zasad poboru podatku od nieruchomości 

i opłaty targowej. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.54.2015 

z 19.10.2015 r. (II wersja), był przedmiotem prac Komisji Infrastruktury Społecznej 

i Porządku Publicznego i uzyskał jej pełną akceptację. Natomiast Komisja Budżetu 

i Finansów oraz Komisja Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

opiniowały I wersję projektu uchwały z 12.10.2015 r. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 15 „za”/15. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada jednomyślnie podjęła uchwałę nr XII/68/15 w sprawie 

określenia stawek i zasad poboru podatku od nieruchomości i opłaty targowej. 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.55.2015 

z 14.10.2015 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady i uzyskał ich pełną akceptację. 

Dyskusji nie było. 

 

 



 5 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały, którą Rada 

przyjęła 15 głosami „za”/15. Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XII/69/15 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf i opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 

i zbiorowe odprowadzanie ścieków w Gminie Czerwieńsk. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku BRM.0006.56.2015 

z 14.10.2015 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady i uzyskał ich akceptację 

(większościową). 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 8 głosów „za”, 7 głosów „przeciwnych”. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – większością głosów podjęła uchwałę nr XII/70/15 

w sprawie zatwierdzenia taryf i opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków w Gminie Czerwieńsk. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzorów deklaracji i informacji podatkowych. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.60.2015 

z 15.10.2015 r., był przedmiotem prac dwóch komisji stałych Rady i uzyskał ich pełną 

akceptację. Projekt uchwały wpłynął dzień po posiedzeniu Komisja Budżetu i Finansów, 

a więc komisja ta nie miała możliwości jej zaopiniowania. 

Projekt uchwały odczytała i omówiła Urszula Napierała – Skarbnik Gminy. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały, którą Rada 

przyjęła 15 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XII/71/15 w sprawie ustalenia wzorów deklaracji i informacji podatkowych. 

Ad. 11. 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Czerwieńsk 

z organizacjami pozarządowymi na 2016 r. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku BRM.0006.52.2015 

z 09.10.2015 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady i uzyskał ich większościową 

akceptację. 

Następnie przewodniczący odczytał protokół z 27.10.2015 r. dot. przebiegu konsultacji 

projektu uchwały „Program współpracy Gminy Czerwieńsk z organizacjami pozarządowymi 

na 2016 rok”, stanowiący załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Dyskusja: 

W tym punkcie głos zabrał Ryszard Napierała – przewodniczący GRDPP w Czerwieńsku, 

pytając: czy żadna z sugestii organizacji pozarządowych i uwag zgłoszonych przez 

stowarzyszenia w wyniku konsultacji nie znalazła odzwierciedlenia w programie? 

Odpowiedzi udzielił Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 

Wnioskodawca w formularzu konsultacji przekroczył swoje uprawnienia, gdyż dokonał 

podziału środków finansowych na realizację form współpracy, gdzie jeszcze nie jest znana 

kwota, która będzie wyasygnowana przez Radę w budżecie gminy na rok 2016.  

Zastępca przewodniczącego Rady – Henryk Góralczyk odczytał propozycje organizacji 

pozarządowych, które wniesiono do projektu uchwały. 

Formularz konsultacji projektu uchwały z organizacjami pozarządowymi, stanowi załącznik 

nr 8 do niniejszego protokołu. 

Wniosków formalnych do projektu uchwały nie było. 
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Przewodniczący stwierdzając wyczerpanie dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 14 „za”, 1 „wstrzymujący się”. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada większością głosów przyjęła uchwałę nr XII/72/15 

w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Czerwieńsk z organizacjami 

pozarządowymi na 2016 r. 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Lubuskiego w sprawie wyznaczenia obszaru chronionego krajobrazu „Krośnieńska Dolina 

Odry”. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.53.2015 

z 12.10.2015 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady i uzyskał ich pełną akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały, którą Rada 

przyjęła 15 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XII/73/15 w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Lubuskiego w sprawie wyznaczenia obszaru chronionego krajobrazu „Krośnieńska Dolina 

Odry”. 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Zielonogórskiego zadania zarządzania 

drogami powiatowymi. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.51.2015 

z 12.10.2015 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady i uzyskał ich akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusja: 

Radny Henryk Łapkowski zapytał burmistrza: czy w tym dokumencie ujęto drogę w Laskach, 

biegnącą w kierunku Leśniowa Wielkiego? 

Indagowany wyjaśnił, że gmina wystąpiła do Zarządu Dróg Powiatowych o dofinansowanie 

tej drogi. Na dzień dzisiejszy brak jest odpowiedzi, dlatego też droga ta nie może być ujęta 

w wykazie do zimowego utrzymania. 

Przewodniczący stwierdzając wyczerpanie dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 14 „za”, 1 głos „wstrzymujący się” 

 Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie/większością głosów podjęła uchwałę nr 

XII/74/15 w sprawie w sprawie przyjęcia od Powiatu Zielonogórskiego zadania  zarządzania 

drogami powiatowymi. 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg, stanowiących własność Gminy Czerwieńsk, do 

kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.61.2015 

z 19.10.2015 r., był przedmiotem prac Komisji Infrastruktury Społecznej i Porządku 

Publicznego i uzyskał jej pełną akceptację. 

Projekt uchwały omówił Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 

Następnie przewodniczący odczytał pozytywną opinię PZZD dot. zaliczenia dróg do kategorii 

publicznych dróg gminnych na terenie Gminy Czerwieńsk (nr ewid. 653/6, 649/37 i 646/2 

w obrębie miasta Czerwieńsk). 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały, którą Rada 

przyjęła 14 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. Przewodniczący stwierdził, iż 

Rada – większością głosów podjęła uchwałę nr XII/75/15 sprawie zaliczenia dróg, 

stanowiących własność Gminy Czerwieńsk, do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich 

przebiegu. 
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Ad. 15 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Czerwieńsk wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2015-2023. 

Projekt uchwały wg druku: BRM.0006.62.2015 z 27.10.2015 r. opracowała i omówiła 

Urszula Napierała – Skarbnik Gminy. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdzając brak dyskusji projekt uchwały poddał pod głosowanie. 

Wynik głosowania: 15 „za”/15.  

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednomyślnie przyjęła uchwałę nr XII/76/15 zmieniająca 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czerwieńsk wraz z prognozą 

kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2015-2023. 

Ad. 16. 

Informacja dot. wyników analizy oświadczeń majątkowych radnych i wyznaczonych 

pracowników samorządowych. 

Informację dot. wyników analizy oświadczeń majątkowych radnych omówił Leszek Jędras – 

przewodniczący Rady Miejskiej w Czerwieńsku. 

Naczelnik Drugiego Urzędu Skarbowego w Zielonej Górze pismem z 12 października 2015 r. 

przekazał informację o analizowanych oświadczeniach majątkowych złożonych przez 

radnych na początek kadencji 2014-2018 oraz za 2014 r. (BRM.0043.18.2015). Dokument ten 

znajduje się do wglądu w biurze rady. 

Informację dot. wyników analizy oświadczeń majątkowych za 2014 r.: sekretarza gminy, 

skarbnika gminy, kierowników jednostek organizacyjnych oraz osób wydających w imieniu 

burmistrza decyzji administracyjnych przedstawiła Małgorzata Kuźniar - Sekretarz Gminy.  

Przedłożona informacja, stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Ad. 17 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

W tym punkcie prowadzący obrady poinformował, iż radni: C. Woch i K. Smorąg otrzymali 

odpowiedzi na interpelacje złożone na sesji we wrześniu br. 

Odpowiedzi na interpelacje i pytania radnych, zgłoszonych w punkcie 3 porządku obrad, 

udzielił Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 

1. E. Wójtowicz. 

Zmiany w oświacie. 

W roku szkolnym 2015/2016 nie przewiduje się żadnych zmian w oświacie. 

Słupki przy ul. Ks. Zonia w Czerwieńsku 

Urząd wystąpił do Zarządu PKP PLK w Zielonej Górze o zabezpieczenie skarpy i poprawę 

bezpieczeństwa użytkownikom korzystającym z tej drogi. Firma ta zobowiązała się, po 

zakończeniu robót drogowych, do wyrównania granitowych słupów i montażu barier. Sprawa 

będzie nadal monitorowana. 

2. K. Motykiewicz. 

Z Zarządem „Startu” Płoty prowadzono rozmowy i wypracowano pewne uzgodnienia, 

z których burmistrz się wywiązał. Zadanie, na które Rada nie zabezpieczyła środków 

finansowych nie jest możliwe do wykonania. Z chwilą ogłoszenia naboru wniosków na środki 

pomocowe, gmina jest przygotowana (pod względem formalno-prawnym) do złożenia 

wniosku na budowę budynku szatniowo-socjalnego na boisku sportowym w Płotach. 

Ponadto burmistrz poinformował, że w 2004 r. Hala Sportowa przekazała w użyczenie 

Klubowi w Płotach boisko sportowe. W umowie w § 3 określono, że korzystający klub 

sportowy zobowiązany jest do konserwacji, bieżącego utrzymania i opieki nad przekazanym 

obiektem. 

Burmistrz podkreślił, że na zadanie, o którym mowa w piśmie radnego J. Jarowicza nie ma 

w budżecie środków finansowych. 
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3. W. Zawada. 

Oświetlenie ul. Działkowej w Czerwieńsku. 

W wykazie dróg, które wymagają wykonania oświetlenia jest m. in. ulica Działkowa. Trwają 

prace nad przygotowaniem projektu budżetu na 2016 r. Po wypracowaniu tego dokumentu 

będzie wiadomo, jaką kwotę będzie można wydzielić na przygotowanie projektu 

technicznego dot. oświetlenia tejże drogi. 

Ogłowienie drzew w Rynku. 

Połamane konary drzew, po intensywnych wiatrach, na bieżąco są usuwane. W rynku drzewa 

były ogławiane 5-6 lat temu. W 2016 r.  należy przystąpić do cięć pielęgnacyjnych drzew i to 

zadanie będzie realizowane. 

W sprawie parkingów wokół ratusza i drogi przy ul. Składowej 5a w Czerwieńsku radny 

otrzyma odpowiedź na piśmie. 

Radny Henryk Łapkowski usprawiedliwiając się o godz. 13
45

 opuścił obrady. Od tego 

momentu w sesji uczestniczy 14 radnych. 

W tym punkcie głos zabrał Prezes KS „Start” Płoty - P. Wojciech Kozakiewicz, apelując 

o podjęcie działań w zakresie wybudowania lub modernizacji obiektów sportowo-

szatniowych w Płotach. 

Ad. 18. 

Komunikaty, wnioski, opinie. 

Przewodniczący Rady przekazał następujące komunikaty: 

1/ proponowany termin XIII sesji – 30.12.2015 r., komisje stałe Rady powinny zakończyć 

prace do 22.12.2015 r., 

2/ Zarząd Powiatu Zielonogórskiego informuje, że 05 sierpnia br. Sejm RP uchwalił ustawę 

o nieodpłatnej pomocy prawnej oraz edukacji prawnej. Zgodnie z ustawa Powiat od 

01 stycznia 2016 r. będzie realizował zadania zlecone z zakresu administracji rządowej 

polegającej na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, 

3/ 16 października 2015 r., w wyniku rezygnacji Żanety Przychodzkiej z pełnienia funkcji 

przewodniczącej Komisji Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 

członkowie komisji powierzyli tą funkcję Krzysztofowi Smorągowi.  

Innych zgłoszeń do zabrania głosu w tym punkcie obrad - nie było. 

Ad. 19 

Ustalenie treści protokołu z XI sesji. 

Prowadzący obrady poinformował, że protokół z przebiegu XI posiedzenia Rady Miejskiej 

w Czerwieńsku był wyłożony do wglądu. W związku z tym, przewodniczący zapytał: czy do 

protokołu są jakieś uwagi, wnioski? 

Uwag nie było, dyskusji też nie. 

W związku z tym, że nie wniesiono uwag ani wniosków, co do treści protokołu, 

przewodniczący uznał go za obowiązujący. 

Ad. 20. 

Zakończenie obrad XII sesji. 

Przewodniczący Rady stwierdzając wyczerpanie porządku posiedzenia, o godz. 14
50

 zamknął 

obrady XII sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:   Sekretarz posiedzenia:      Przewodniczący 

Alina Juncewicz   Henryk Góralczyk       Rady Miejskiej w Czerwieńsku 

              Leszek Jędras 

          

           


